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Nails

Nails الأظفار

Clipping One’s Nails

الحث عل تَقليم الأظفارِ

1ِزقالر دِرو ي ،الأعظَم الداء منَعالأظفارِ ي تَقليم :(هآل و لَيهع هال َّلص) ِ‏هال ـ رسول.

1– The Prophet (S) said, ‘Clipping one’s nails prevents the worst disease, and yields abundant
sustenance.’[al-Kafi, v. 6, p. 490, no. 1]

.ـ الإمام الباقر (علَيه الّسلام): إنّما قَص الأظفارِ لأنّها مقيل الشَّيطانِ، ومنه يونُ النّسيان2ُ

2– Imam al-Baqir (a.s.) said, ‘Do cut your nails indeed for verily they are Satan’s resting place, and from
him ensues forgetfulness.’[al-Kafi, v. 6, p. 490, no. 6]

.ـ الإمام الصادق (علَيه الّسلام): إنّ أستَر وأخف ما يسلَّطُ الشَّيطانُ من ابن آدم أن صار أن يسن تَحت الأظافير3ِ

3– Imam al-Sadiq (a.s.) said, ‘Verily the most hidden and subtle way that Satan has managed to gain
control over man is that he has made himself an abode under his nails.’[al-Kafi, v. 6, p. 490, no. 7]
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ساءّلنتَركِ الأظافيرِ ل لع ثالح
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4نَل نأزي فإنّه نكاُتر :ساءّم، وللنكيروا أظافِجالِ ـ: قُصه‏ِ ـ للرال ـ قال رسول .

4– It is narrated in al-Kafi on the authority of al-Sakuni that the Prophet of Allah (S) said to men, ‘Cut
your nails’, and to women, ‘Leave them for verily that is more beautiful for you.’[al-Kafi, v. 6, p. 490, p.
491, no. 15]
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